
  P r o t o k ó ł
ze spotkania Burmistrza Miasta Lipna z młodzieżą
odbytego w Miejskim Centrum Kultury w Lipnie

w dniu 9 października 2007 r
 

 

Temat spotkania :
Propozycje młodzieży do projektu budżetu na 2008 rok.
 

Otwarcia spotkania dokonała Pani Katarzyna Wesołowska – Karasiewicz witając Burmistrza Miasta 
– Pana Janusza Dobrosia , Zastępcę Burmistrza – Pana Wojciecha Świtalskiego, Sekretarza Miasta 
–  Panią  Alicję  Letkiewicz  –  Sulińską,  Przewodniczącą  Rady  –  Pania  Marię  Turską, 
Wiceprzewodniczących Rady, radnych oraz młodzież przybyłą na to spotkanie.

 

Burmistrz Miasta – przywitał wszystkich przybyłych na spotkanie i poinformował, że 
w najbliższym czasie  rozpoczną się  prace nad projektem budżetu miasta  na 2008 
rok.  W związku z powyższym oczekuje propozycji młodzieży.
Przedstawił zamierzenia władz miasta do projektu budżetu  :

-         ogromnym problemem jest brak mieszkań, w przyszłym roku planowana 
jest budowa 18 mieszkań,

-         rewitalizacja  miasta  (miasto  uzyska  środki  w  wysokości  3.400  tyś.zł., 
ponadto miasto musi zaangażować środki własne w wysokości 

     ok. 1 mln. zł),
-         kontynuacja bulwarów w stronę ul. Szkolnej, a w 2009 r. w stronę                 
     targowiska miejskiego,
-         w zamyśle jest również wykonanie zalewiska ( za targowiskiem miejskim 

w stronę szpitala),
-         ciepłownictwo;  przewidziana  jest  modernizacja  kotłowni 

„Konwektor”(nitka  ciepłownicza  będzie  przebiegała  przez  Oś.  Reymonta, 
basen, Oś. Kwiatów do Oś. Korczaka),

-         monitoring – zmniejszyła się liczba przestępstw (docelowo planowane jest 
zainstalowanie 16 kamer),

-         monitoring w szkołach i przedszkolach,
-         odnowienie placów zabaw na osiedlach i przy MCK,
-         ulepszenie obiektów na stadionie,
-         pozyskanie środków na wykonanie boiska przy Szkole Podstawowej Nr 5,
-         w zamyśle jest również utworzenie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji,



Przewodnicząca      Rady   –  dodała,  że w Miejskim Centrum Kultury istnieje szeroka 
oferta zajęć pozalekcyjnych i pozaszkolnych. Na ostatniej sesji Pani Dyrektor MCK 
przestawiła  szeroko  tę  sprawę.  MCK  prowadzi  działalność  również  w  soboty  i 
niedziele.
 

Wiceprzewodniczący Rady – Pan Jaromir Piotrkiewicz – wyjaśnił, że był inicjatorem 
utworzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej. W tej sprawie podjęta została uchwała. W 
najbliższym czasie Przewodnicząca Rady rozpisze wybory w szkołach.
 

Burmistrz Miasta -   dodał, że w utworzeniu Młodzieżowej Rady Miejskiej, Starosta 
Lipnowski stwarza problemy. Jeżeli Starosta nie zgodzi się na wybory w jednostkach 
mu podległych, my zrobimy wszystko, aby Młodzieżowa Rada Miejska powstała na 
bazie naszych jednostek.
 

Młodzież  uczestnicząca  w  spotkaniu  zgłosiła  następujące  propozycje  zadań  do 
przyszłorocznego budżetu :
 

1)     została zgłoszona uwaga, iż nie jest w pełni wykorzystane boisko przy 
Gimnazjum Publicznym w Lipnie, jak również proponuje się utworzenie 
w Lipnie skateparku oraz kortu tenisowego.

Burmistrza  Miasta –  wyjaśnił,  że  zrobi  wszystko,  aby  boisko  było  w  pełni 
wykorzystane. Rozważona będzie również propozycja utworzenia skateparku.
 

2)    czy prawdą jest, że będzie zamknięte kino ?
Burmistrz  Miasta  -  wyjaśnił,  że  kino  będzie  czynne.  Zmienił  się  wygląd  kina. 
Odmalowano zewnętrzne ściany, dokonana będzie wymiana okien, zmienione będą 
fotele, założona klimatyzacja.
 

3)    Kiedy będzie otwarty basen i dlaczego jest zlokalizowany przy Szkole 
     Podstawowej Nr 5?

 

Burmistrz Miasta  -wyjaśnił, że lokalizacja zapadła w poprzedniej kadencji, radni z 
Klubu „Zgoda” byli przeciwni tej lokalizacji. Proponowaliśmy rejon Oś. Jagiellonów. 
Prawdopodobnie w tym roku basen nie będzie czynny. Jest koncepcja wykorzystania 
pomieszczeń na szatnie i  kawiarenkę. W tym celu niezbędne są środki w wysokości 
1,5 – 2 mln. zł. 
 

4)    uruchomienie  podmiejskiej  linii  autobusowej.  Autobusy  miałyby 
kursować ze szpitala do ul.Wojska Polskiego.



 

Burmistrz Miasta –  wyjaśnił, że taka myśl padła już  z naszej strony w poprzedniej 
kadencji. Pomysł jest godny rozważenia. Poddamy go pod dyskusję na posiedzeniach 
Komisji i Rady.
 

 

Radny  Wojciech  Jańczak –  dodał,  że  wprowadzenie  komunikacji  miejskiej  jest 
zależne od ilości mieszkańców. Lipno prawdopodobnie jest zbyt małym miastem aby 
można było uruchomić miejską linię autobusową. Można zaproponować prywatnym 
przewoźnikom uruchomienie takiej linii.
 

5)    Czy i kiedy będą wykonane ulice na Oś. Witonia oraz ul. Ogrodowa ?
 

Burmistrz Miasta – wyjaśnił, że Rada w bieżącym roku przeznaczyła na wykonanie dokumentacji 
środki  w wysokości  100 tyś.  zł.  Dokumentacja  jest  na  ukończeniu.  W przyszłym  roku miasto 
przystąpi do realizacji zadania, które będzie wykonywane etapowo. Ulica Ogrodowa była robiona w 
poprzedniej kadencji. Wykonano kanalizację i nie dopilnowano, aby wykonawca doprowadził ulicę 
do stanu pierwotnego. Dodał, że koszt wykonania 1 km. drogi wynosi ok. 1 mln. zł. 

 

6)     Jaki był koszt wykonania bulwarów ?
 

Burmistrz Miasta – wyjaśnił, że łączny koszt bulwarów wyniósł 80 tyś. zł.
 

7)     Co będzie robione w okolicy stacji PKP, po „Autonaprawie” ?
 

Burmistrz  Miasta –  wyjaśnił,  że  prawdopodobnie  będzie  tam  budowany  kolejny 
market.  Jest  to  grunt  po  Spółdzielni  Wielobranżowej.  Grunt  kupił  prywatny 
właściciel i odsprzedał w dalszej kolejności prywatnemu właścicielowi. Ten ostatni 
odsprzedał go właścicielowi marketu Lidl. 
 

8)     Wjazd do Biedronki jest  utrudniony,  ponieważ od strony miasta  jest 
zakaz  skrętu w lewo. Czy można coś z tym zrobić ?

 

Burmistrz Miasta – wyjaśnił, że na skrzyżowaniu, w pobliżu banku powinno powstać 
rondo. Właściciel sklepu też powinien starać się o zmianę organizacji ruchu.
 

9)    Czy  jest  możliwa  budowa  sygnalizacji  świetlnej  na  skrzyżowaniu  ul. 
Sierakowskiego – Włocławska – Mickiewicza ?

 



Burmistrz Miasta – wyjaśnił, że dużo lepszym i tańszym rozwiązaniem jest budowa 
ronda. Musi nastąpić zmiana organizacji ruchu poprzez skierowanie taboru ciężkiego 
jadącego z Płocka na trasę przez Głodowo. Na wspólnej sesji Rad : Miasta , Gminy i 
Powiatu  podjęto  uchwały  o  budowie  obwodnicy.  Sprawę  pilotuje  Starostwo 
Powiatowe. Jednakże z informacji wynika, że budowa obwodnicy może rozpocząć 
się dopiero po roku 2014.
 

     10)  Czy jest możliwa budowa mini centrum handlowego typu 
            „Copernicus” w Toruniu ?

 

Burmistrz  Miasta –  wyjaśnił,  że  w  sferze  marzeń  jest  budowa  takiego  centrum. 
Jednakże potrzeby mieszkańców są inne. Chyba, że zgłosi się prywatny inwestor.
 

      11)  Czy jest przewidziane oświetlenie parku ?
 

Burmistrz Miasta – wyjaśnił, że kiedyś park był oświetlony. Są zamontowane lampy. 
Rozważymy możliwość przywrócenia oświetlenia przy rewitalizacji miasta.
 

12)    Czy jest możliwa budowa lodowiska ?
 

Burmistrz Miasta –  wyjaśnił, że miasta nie stać na sztuczne lodowisko, ale można 
pomyśleć o naturalnym lodowisku o ile aura pogodowa pozwoli na jego utworzenie. 
Dyrektor MCK dodała, że takie lodowisko planowane jest na tyłach MCK.
 

Na  zakończenie  Burmistrz  poinformował,  że  duży  nacisk  będzie  kładł  na 
bezpieczeństwo.  Ubolewa,  że  zniszczonych  zostało  16  sztuk  koszy  do  segregacji 
śmieci, nagminnie niszczone są znaki drogowe.
Poinformował, że w MCK można korzystać z bardzo ładnej sali do nauki tańca.
Na 10 listopada br. zaprasza do kina na projekcję filmu „Katyń” oraz na uroczystości 
planowane w Święto Niepodległości.
 

 

Protokołowała :
Małgorzata Komorowska
 

 

 



 

 

 

 


